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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 4 obce Kostelec u Holešova

konané dne 28. 2. 2023 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-18:45
Přítomno: 14 ( zastupitel Martin Dulava přítomen od 17:02 hod., zastupitel Tomáš Marek

přítomen od 17:04 hod., zastupitel Martin Hradil přítomen od 17:22 hod.)
Omluveni: Miluše Václavková, Roman Pospíšilík opustil zasedání ZO v čase 18:30 hod.
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Ing. Hana Helsnerová, Radoslav Pospíšilík

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Aleš Pospíšilík, Hana Helsnerová

Hlasování: 11-0-0

Byla zvolena návrhová komise: Roman Pospíšilík, Martin Hradil, Jiří Čúzy

Hlasování: 11-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Hana Helsnerová, Radoslav Pospíšilík

Hlasování: 11-0-0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Zápis ze zasedání ZO č. 3 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

Návrh na doplnění podbodu k bodu programu č. 10, předložil starosta obce Petr Měrka.

podbod: "Návrh veřejnoprávní smlouvy s Hospicem na Svatém Kopečku na poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 5 000,-  Kč." Zdůvodnění:  Dne 23.02.2023 byla na obecní úřad
Kostelec  u  Holešova  doručena  žádost  z  Hospicu  na  Svatém  Kopečku  na  poskytnutí  dotace,  která  je
poskytována ze strany obce Kostelec u Holešova opakovaně.

Návrh  usnesení:  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  uzavření  Veřejnoprávní
smlouvy na poskytnutí dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 s  Hospicem na Svatém
Kopečku  ve výši 5 000,- Kč.
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Program:

1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 3
3. Informace o činnosti OÚ
4. Rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2023
5. Šetření podnětu ÚOHS v oblasti dělení zakázek a střetu zájmů, výsledky, závěry
6. Sdělení k diskuzi na zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 3
7. Podnět a stížnost firmy NY Legal s. r. o., na nehospodárné nakládání s veřejnými prostředky
8. Revokace usnesení č. 5/3Z/2022
9. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce Kostelec u Holešova
10. Veřejnoprávní smlouvy
11. Diskuze
12. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání zastupitelstva č. 4

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/4Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 3

2/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo hospodaření obce dle pravidel rozpočtového provizoria dle § 13
zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, nejdéle do 31. 3. 2023. Rozpočet bude
čerpán nejvýše v objemu 1/12 skutečných rozpočtových výdajů roku 2022. Mateřské škole bude měsíčně
poukázána částka 50.000,-Kč a základní škole 150.000,-Kč. - Průběžně plněno.

3/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo rozpočtové opatření č. 3/2022. - Provedeno

4/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova stanovilo na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 5) písmeno
a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a
ustanovení  §  35 odst.  1)  a  §  84 odst.  2)  písmeno x)  zákona č.  128/2000 Sb.,  o  obcích (obecní  zřízení)
v  aktuálním znění stanovuje Radoslava Pospíšilíka určeným zastupitelem pro územní plánování. 

5/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo poskytování příspěvku na stravu pro uvolněného zastupitele -
starostu obce ve výši  50 % z ceny jednoho jídla za jeden pracovní den. - bude se revokovat dle podkladů
k bodu 8.

6/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo využívání soukromého vozidla pro služební cesty starosty obce a
úhradu nákladů dle platných legislativních předpisů. - průběžně využíváno

7/3Z/2022  ZO  Kostelec  u  Holešova  schválilo  prodej  obecního  pozemku  p.  č.  245/15  k.ú.  Kostelec
u Holešova  za cenu obvyklou - 20 Kč/m2. - Je to v procesu, nabyvatelka má svého opatrovníka, tak je to trochu
složitější na administraci, ale pracuje se na tom.

8/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo vyhlášení záměru prodeje části pozemku p. č. 736/29 o výměře
13 m2, nově bude označeno p. č. 736/49 a části pozemku st 82 o výměře 5 m2, nově bude označeno st 530. Obě
parcely se nachází v k. ú. Kostelec u Holešova. - Záměr vyvěšen na úřední desce po zákonnou dobu. Dále
se řeší, bude nutné je vydělit z větších obecních parcel, kterých jsou součástí. Na příští ZO by mělo být
připraveno ke schválení prodeje.

9/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova vzalo na vědomí výsledky provedené kontroly Kontrolním výborem a
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ukládá starostovi obce jejich zveřejnění na www stránkách obce.

10/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova zamítlo žádost Kontrolního výboru na zpřístupnění spisové služby.

11/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova uložilo starostovi obce splnit všechny povinnosti uvedené v Protokolu
o kontrole výkonu samostatné působnosti provedené u obce Kostelec u Holešova na základě § 129 a násl.
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů ze dne 16. září 2022. - Pracuje
se na tom, zastupitelé informováni.

12/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova konstatovalo, že dokumentace zmiňovaná v článku A zápisu z dílčího
přezkoumání jako potencionální riziko byla potřebná.

13/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova schválilo Mgr. Miluši Václavkovou a Mgr. Jindřicha Suralu jako členy
finančního výboru. Finanční výbor pracuje.

14/3Z/2022 ZO Kostelec u Holešova pověřilo starostu obce podpisem dodatku č. 1 ke smlouvě Č. 1190901718
o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky po vyjasnění rozporu v částkách
uvedených v  bodu I.  a  II.  tohoto  dodatku smlouvy.  Rozpory vyjasněny,  starosta  s  výsledkem informoval
zastupitele a podepsal smlouvu.

15/3Z/2022  ZO  Kostelec  u  Holešova  schválilo  odměny  členům  kulturní  komise  dle  návrhu  končící
předsedkyně kulturní komise Mgr. Michaely Čúzy. Vyplaceno

Výsledky projednávání, o kterých se nehlasovalo:

ZO Kostelec u Holešova vzalo na vědomí informace o činnosti OÚ od 10.11.2022 do 20.12.2022.

ZO Kostelec u Holešova vzalo na vědomí Zápis č. 142/2022/EKO z dílčího přezkoumání hospodaření obce
Kostelec u Holešova, IČO 00287342 za rok 2022.

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil V rámci transparentnosti by bylo lepší doplnit do zápisu výsledky kontroly

usnesení. Doporučuji, aby to tam bylo vždycky.
starosta Petr Měrka Do budoucna to bude přidáno i v podkladech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 3

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti OÚ

Mezi zasedáním ZO č. 3 a 4 se konaly schůze RO č.  1/2023, 2/2023 a 3/2023

 

Rada obce schválila usnesením č.:

2/1R/2023 Vnitřní  směrnici  pro  poskytování  benefitů  pro  zaměstnance -  stravenkového paušálu,  Vnitřní
předpis zaměstnavatele č. 1/2023.

3/1R/2023 aktualizaci strategického rámce MAP vzdělávání (verze 10) – seznam investičních priorit škol
zřizovaných obcí pro období 2021-2027 dle předloženého návrhu.

Nově zařazenými investičními záměry jsou „Navýšení kapacity MŠ Kostelec u Holešova a pořízení vybavení“ a
„Školní družina a zájmové vzdělávání – vybudování prostor pro školní družinu, klub, kroužek keramiky“.
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4/1R/2023 nabídku ND agentury s. r. o., o nové podání žádosti o poskytnutí dotace z IROP. Dotace na MŠ,
strategický rámec MAP byl navýšen, snažíme se tam získat o cca 5 500 000,-Kč nad rámec, rámec MAP už je
schválen, čeká jej ještě jeden stupeň schvalování ze strany nadřízeného orgánu. Pokud to neprojde, tak máme
schváleny peníze z minulé výzvy. Pokud to projde, tak odmítneme tu první schválenou výzvu a necháme si tu
vyšší schválenou.

5/1R/2023 vyřazení evidovaného majetku dle žádosti ředitelky MŠ. (hračky a příbory ze 70. let)

6/1R/2023 objednání  100  ks  knih  dle  nabídky  vydavatele  za  cenu  38.000,-Kč  bez  DPH.  V  knize  bude
zpracována  kapitola  Kostelec  a  Karlovice.  Konzultováno  s  Kulturní  komisí  obce  a  zástupci  ZŠ  Kostelec
u Holešova, bude rozdáváno jako odměny pro premianty a dary pro případnou propagaci obce.

2/2R/2023 provedení výměny páteřního rozvodu vody firmou Topič s. r. o. dle jejich cenové nabídky ve výši
125.379,-Kč včetně DPH. Vzhledem k častým haváriím to bylo nutné.

3/2R/2023 Dodatek č. 4 ke Směrnici č. 1/2010 Podpisový řád obce Kostelec u Holešova.

4/2R/2023  přidělení  nájemního  bytu  č.  6    v  Domě  seniorů  panu  Josefu  Studýnkovi,  trv.  bytem
*** od února 2023. Bude se stěhovat později ze zdravotních důvodů.

2/3R/2023 přidělení  nájemního bytu č.  36  v Domě seniorů paní  Františce Kotasové,  trv.  bytem *** od
února 2023. 01.03.2023 by se měla nastěhovat.

3/3R/2023 zadání objednávky na vypracování projektové dokumentace v ceně 192.000,-Kč. Dokumentace je
potřeba pro výběrové řízení,  které je  schváleno s  ND agenturou,  která administrovala dotaci.  Ze strany
architektky by měla být vypracována v druhé polovině dubna. Připraví se výběrové řízení a svolá ZO ke
schválení.

4/3R/2023 přijetí daru od rodičů dětí pro MŠ Kostelec u Holešova, okres Kroměříž. Ředitelka MŠ nechtěla
řešit třídní fond protože po poradě s účetní chce peníze na kroužky, výlety, apod. řešit přes účetnictví, což jde
jen formou přijetí daru. 

Rada obce Kostelec u Holešova doporučuje:

5/3R/2023 žádost o dotaci SDH Kostelec u Holešova odložit na rok 2024. Motor současného vozu má závažnou
poruchu, hasiči si chtěli koupit vůz za cca 300 000,-Kč a za dalších 200 000,-Kč. jej přestavět na hasičský vůz.
Vzhledem ke skutečnosti, že obec má letos rozjednaných více větších investičních akcí (MŠ, ZŠ, chodníky,
rybník Karlovice, kanalizace u garáží na Zahájí) bylo doporučeno žádost odložit na příští rok.

Výsledky projednávání o kterých se nehlasovalo:

Rada obce Kostelec u Holešova vzala na vědomí oznámení o přerušení provozu školní družiny v období jarních
prázdnin v době od 13.02.2023 do 17.02.2023.

Rada obce Kostelec u Holešova vzala na vědomí oznámení o přerušení provozu MŠ v období jarních prázdnin
v době od 13.02.2023 do 19.02.2023.

Další informace o činnosti obce nebyly v podkladech, protože byly ze strany starosty obce dopracovány ještě
v den konání zastupitelstva. S těmito informacemi seznámil zastupitele starosta obce. 

Mezi vánočními svátky byly zařizovány materiály k prezidentským volbám. Dále bylo s p. Kuncem řešeno
osvětlení v sokolovně v Kostelci u Holešova, kde došlo k několika poruchám na starších svítidlech. Vzhledem
ke stáří svítidel nelze sehnat stejný typ svítidel, vyjednává se náhradní řešení.

06.01.2023 se starosta účastnil jednání v ND agentuře, kde se vyjednávalo navýšení dotace na MŠ.

09.01.2023 Konzultace s panem Zmeškalem, který se obci stará o smlouvy na poskytování energií. Ke konci
letošního roku nám končí smlouvy na energie. Po průzkumu trhu budou uzavřeny nové smlouvy. Dále byla
domluvena smlouva na energie do MŠ, tuto si v minulosti řešilo vedení MŠ samo. Smlouva nebyla tak výhodná,
jako smlouvy obecní a byla tedy převedena pod obec. Zároveň s panem Zmeškalem bylo dojednáno zpracování
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studie na umístění fotovoltaických panelů na obecní budovy. Bude vyhlášeno několik dotačních titulů.

10.01.2023 Schůzka se správcem IT sítě.

19.01.2023 Účast starosty obce na valné hromadě VaK.

20.01.2023  Jednání  starosty  obce  s  regionální  manažerkou  EKO-KOM  ohledně  třídění  odpadů  a
ročního  hlášení.

24.01.2023 Účast starosty obce na semináři o krajských a národních dotacích ve Zlíně.

25.01.2023 Konzultace s projektantem na chodníky, řešení problematických míst.

26.01.2023 GEO Morava - seznámení se systémem ohledně katastrální mapy.

01.02.2023 Schůzka na MěÚ ohledně změny územního plánu, bez projektu na odkanalizování obce se dle
architekta neposuneme dál. 

02.02.2023 Konzultace s poradnou pro obce.

03.02.2023 Konzultace na MěÚ Holešov ohledně kácení stromů. Je nutno v obci pokácet několik stromů. Bude
provedeno posouzení některých stromů na území obce ze strany dendrologa.

08.02.2023 Školení k administraci obecního webu, starosta obce začíná chystat zaslané žádosti dle zákona
106/1999 Sb. ke zveřejnění.

09.02.2023 Konzultace s projektantem ohledně elektroinstalace v kuchyni ZŠ Kostelec u Holešova. Jsou zde
nevyhovující elektrorozvaděče a některé průřezy vodičů nejsou vhodné k daným spotřebičům. 

09.02.2023 Obhlídka trati vedení vysokého napětí vedoucího do místní části Karlovice. Vedení zde bude dáno
do země, aby se zamezilo neustálému přerušování vedení padajícími stromy.

13.02.2023 Jednání u notáře p. Skopala, řešení plánovaného prodeje pozemků. 

15.02.2023 Účast starosty obce na konzultačním dnu MV v Kroměříži ohledně obecně závazných vyhlášek.
Některé OZV obce bude třeba novelizovat.

16.02.2023 Schůzka starosty obce s panem Horákem ohledně obecních dřevin.

16.02.2023 Schůzka starosty obce s panem Bátrlou z ABV Flow s. r. o. 

21.02.2023 Účast starosty obce ve Zlíně na semináři k digitální technické mapě.

28.02.2023 Starosta obce přebral nové vybavení Myslivny financovaného z dotačního titulu.

*Poznámka k číslování usnesení RO. V době tvorby zápisu byla opravena očíslování schůzí RO dle doporučení
zastupitele Petra Hlobila.  Čísla usnesení jsou odlišná od těch co zazněla na zasedání ZO. Text usnesení
ponechán beze změn.

 

 

 

 

 

 



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 6 / 15

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil Mám tady před sebou seznam odeslaných a přijatých datových zpráv, takže

to funguje dle dohody z posledního zasedání ZO. Je tam řada věcí, tím že
jsme byli blízko vedení obce, tak o tom mám přehled a není třeba se na
všechno ptát. Zeptám se pouze na jednu věc 14.12.2022 došla zpráva
od zlínského kraje a je to info o schválení změny č. 106 plánu rozvoje
vodovodů a kanalizací Zlínského kraje. Důležitá informace, která tady
od vás na posledním ZO nezazněla. Ptám se, protože je to dost zásadní věc
pro obec.

starosta obce Petr Měrka Je to možné, ale to schválení PRVAKu odblokovalo jednu z překážek změny
územního plánu. Takže na to konto jsme měli to jednání v Holešově, byla
tam paní z územního plánování, byl tam pan architekt Dujka, který nám
zpracovává územní plán. Řešili jsme co dál ohledně kanalizace. Nějakým
způsobem musím zatlačit na VAK, jestli k tomu bude stačit ta projektová
dokumentace z roku 2010, která sice počítala s tím výtlakem přes Rymice
na Holešov, ale to že se to zrušilo, nebude mít vliv na průběh kanalizace
nové, minimálně v Kostelci a jak říkám, musím se v tom zorientovat a
probrat to na VAKu.

zastupitel Petr Hlobil To znamená, že svým způsobem se to odkanalizování Holešovsko zrušilo a
teď máme samostatnou kanalizaci a čističku pro Karlovice a Kostelec, tak
jak jsme to plánovali. Tímto se vlastně umožnilo pokračování v územním
plánu změna č. 1.

starosta obce Petr Měrka Pan Dujka to tak nevidí, ten po nás chce, abychom mu dodali dokumentaci
k těm dvěma kanalizacím. Takže proto se v tom nejpozději
v průběhu měsíce března musím zorientovat. A začít v tom podnikat nějaké
kroky.

zastupitel Petr Hlobil Projektová dokumentace pro Karlovice je tvořena?
starosta obce Petr Měrka Projektová dokumentace pro Karlovice tam je, pro Kostelec u Holešova je

tam ta dokumentace z roku 2010, kde je namalována ta oddělená
kanalizace. My budeme potřebovat vyřešit, jestli to stačí, nebo jestli máme
přesvědčit VAK, že mají investovat pár milionů do ostré dokumentace pro
Kostelec, takže plánuju v nejbližší době si dát schůzku s náměstkem
na VAKu, abychom se o tom pobavili a pokud bude trvat na tom, že to
nestačí, budeme muset zažádat představenstvo VAKu, aby nás zařadilo
do investičního plánu. Teď je otázka, kdy se na nás dostane řada.

zastupitel Radoslav Pospíšilík PRVAK, který schvaloval Zlínský kraj, v podstatě spočíval v tom, že se z něj
vymazala ta odčerpávací větev směrem na Roštění a tím pádem ta
kostelecká kanalizace byla ukončena pod zemědělským družstvem v tom
poli. Dál to nepokračuje. Jinak tak, jak je to namalované ve zlínské mapě,
tak to vlastně kopíruje to, co bylo naprojektováno předtím, je tam pár
změn, co se týká toho přivaděče od Roštění, který má být vodovodní
přivaděč od Roštění pro Karlovice, který má vést do Karlovic, odkud ta
voda má jít zpět samospádem do Kostelce a Karlovice by měli fungovat jako
"darling" na tlakovou nádrž. Architekt pan Dujka po nás chce, abychom
nějak dořešili ukončení u toho družstva. Třeba kořenovou čističkou. Prostě
nějakou čistírnou. Pouze VAK a Povodí Moravy, protože zde vedoucí potok
spadá pod správu Povodí Moravy, rozhodnou co nám zde povolí.

zastupitel Petr Hlobil Já si myslím, že Kostelec platí stočné, má prodanou kanalizaci VAKu a
pokud my jsme s nimi dříve jednali, tak to vzali na sebe. Karlovice si
budeme muset řešit sami.

starosta obce Petr Měrka Kostelec bere VAK na sebe, ale bude rozhodovat, který rok.
zastupitel Radoslav Pospíšilík Důležité bude získat nějaký projekt nebo studii, jak to bude dál
zastupitel Tomáš Marek Ale územní plán je jen o "papírové válce".
starosta obce Petr Měrka Musí se tam na to vyčlenit nějaký prostor, jestli jsem to dobře pochopil je

jedno jaká ta čistička bude, ale musí se na ni vyčlenit prostor, do kterého
by se to mělo časem umístit.

zastupitel Petr Hlobil Pan Dujka jej asi má, ten prostor a obec asi taky, jen je třeba si ujasnit, že
to tak je.

starosta obce Petr Měrka Přišlo mi, že pan Dujka po nás chce něco jiného. Že po nás chce projekt,
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který zapracuje do územního plánu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2023

ZO byl předložen rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2023. 

 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Mezi rozpočtem na úřední desce a tím, který jste dostali v podkladech

je mírný rozdíl, protože jsme v první verzi nepočítali s položkou kanalizace.
Dále tam přibyly přesuny mezi položkami dešťová kanalizace u garáží,
chodníky a rybník na Karlovicích.

zastupitel Petr Hlobil Jako mezi úřední deskou a tím, co jsme dostali?
starosta obce Petr Měrka Toho rozpočtu jsou různé sestavy. Takže v průběhu toho, jak to tam viselo

došlo k určitému přesunu priorit. Protože jsem zjistil, jak ta dotační výzva
na chodníky, tak ta dotační výzva na ten rybník, se posouvá. A nikdo mi
nebyl schopen říct, kdy to bude. Odpověď byla vždy neurčitá.
Květen, možná červen. Takže jsme to trochu přehodnotili a upřednostnili
ten IROP ve škole, který jde naštěstí rozdělit. Je to asi za 13 000 000 a jde
rozdělit na několik částí. Takže předpokládám, že by se udělala ta část
IROPu ve škole, udělala by se ta kanalizace u těch garáží a pak uvidíme.

zastupitel Tomáš Marek Nebude to nadlouho, ale mám tady pár takových poznatků. Co se týče
příjmů, tak když jsem se díval, co byla skutečnost k 12. měsíci 2022, tato
byla 26 500 000,-Kč, jestli se dívám dobře a teď v tom novém návrhu pro
rok 2023 se počítá s příjmem 22 000 000,-Kč , což je rozdíl 4 500 000,-
Kč. Tady v některých položkách jsou rozdíly, které asi činí ten rozdíl
4 500 000,-Kč.

starosta obce Petr Měrka Na rovinu ti na to nedokážu odpovědět, protože tam paní hospodářka
zařadila nějaké předpokládané příjmy. Dokážeme v relacích 15 - 20 %
odhadnout, jaké příjmy to budou.

zastupitel Tomáš Marek Jasně, to chápu, že někde byla skutečnost 3 000 000,-Kč a v návrhu je
o 100 000,-Kč víc, nebo míň, ale jsou tu položky, kde v roce 2022 byly
1 500 000,-Kč a v návrhu pro tento rok je tam 0,-Kč.

starosta obce Petr Měrka Co je to za položku?
zastupitel Tomáš Marek Je to položka 4216 a jsou to organizační jednotky 2102 a 2114, to jsou ty

řekněme třeba poslední tři řádky v těch příjmech. Zajímá mě, proč to není
v tom návrhu na rok 2023, ale v roce 2022 se s tím počítalo.

starosta obce Petr Měrka Na rovinu, nedělal jsem to, četl jsem to, ale těch řádků je hodně. Jsou to
ostatní investiční transfery přijaté ze státního rozpočtu. Na nějaké
investice.

zastupitel Petr Hlobil To můžou být dotace, s kterými letos nebudeš počítat konkrétně.
starosta obce Petr Měrka Kdyby to byly příjmy z nějaké daně nebo poplatku, tak to dokážeme

predikovat, ale pokud to byla nějaká jednorázová akce, tak to letos
nedostaneme.

zastupitel Petr Hlobil Tome, to většinou bývají různé typy dotací, že něco dostaneš. Když jsme to
dostali jako dotaci, tak jsme to pro ten rok měli, ale pro letošní rok to
neplánujeme. Ale zase v průběhu roku přijde nějaká možnost na dotaci a
tato je ti pak vyplacena.

starosta obce Petr Měrka Proto se v minulosti dělala rozpočtová opatření. Příjem z dotací se dá
do příjmů a zároveň do výdajů, protože jsme to přijali a zároveň vydali.

zastupitel Tomáš Marek A ještě v rámci výdajů, co se týče základní školy, jedná se mi o to, že co
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se týče energií, tak v roce 2022 tam byly určité částky, které jsou nižší jak
na plyn, tak na elektrickou energii, případně na studenou vodu. Přijde mi
to zvláštní v době, kdy ceny energií stoupají.

starosta obce Petr Měrka Na to ti nedokážu odpovědět, protože do přípravy rozpočtu jsem ještě
nepronikl, to jsem nechal na hospodářce. Budeme to dostávat do reality
rozpočtovými opatřeními.

zastupitel Tomáš Marek Mám tam i další věci, ale to už jsou jen drobnosti.
starosta obce Petr Měrka Je to jen nástřel, skrz dotace a další věci se to upraví rozpočtovými

opatřeními.
zastupitel Petr Hlobil Zvýraznil jsem si tři položky, které mě zajímají. První je rekonstrukce

chodníků 2 000 000,-Kč, čeho se to týká?
starosta obce Petr Měrka To jsou ty chodníky, které se projektují. Pohraničí a ty, na které se chce

žádat dotace.
zastupitel Petr Hlobil Konkrétně které? Rozumím tomu dobře, že se někde bude dělat chodník

v hodnotě 2 000 000,-Kč?
starosta obce Petr Měrka Ne, ten projekt těch chodníků je rozdělen na několik stavebních objektů

a my nevíme, kdy přesně vyhlásí ten dotační titul. To znamená, vyčlenili
jsme na nějaké finance, podle toho, jak budou nějaké práce na školce, kdy
se nám povede rozjet tu školku, pokud se povede včas vyhlásit ten dotační
titul na ty chodníky kolem té "trojkové" cesty, tak tam máme vyčleněny
nějaké peníze, aby se to dalo financovat v průběhu letošního roku. Není
určen konkrétní úsek, který by měl stát 2 000 000,-Kč. Prostě je to tam,
abychom rozdělali projekty a zase v průběhu roku jsme je mohli dokončit.
Aby to v tom rozpočtu bylo.

zastupitel Petr Hlobil Dále vybudování kanalizace Zahájí-garáže 1 000 000, takže se to bude
realizovat?

starosta obce Petr Měrka Mělo by se, mám trochu problém, že člověk co se o to staral, pan Hladiš,
zmizel do konce března na Nový Zéland. Mám tam už vytažené složky
s těmi projekty, budeme se v tom muset zorientovat. Jestli to bez něj
zvládneme vyhlásit, tak to vyhlásíme bez něj co nejdříve. Jinak musíme
doufat, že se ve zdraví vrátí z Nového Zélandu a hned pak rozjedeme
v ideálním případě na příštím zastupitelstvu, kdy budeme řešit tu školku,
tak bychom rozjeli i tu kanalizaci.

zastupitel Petr Hlobil Třetí bod tu mám rekonstrukce MŠ 20 000 000,-Kč, takže to máme
vyčleněno, aby se rekonstrukce zrealizovala.

starosta obce Petr Měrka Ano, to máme jako prioritu. Jsou na to peníze z dotace, takže jak bude
prováděcí dokumentace, tak jdeme do toho.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
Rozpocet_podrobny_vcetne_plneni_predchoziho_roku65

5. Šetření podnětu ÚOHS v oblasti dělení zakázek a střetu zájmů, výsledky, závěry

Dne 17. 10. 2021 byla podána na Úřad pro ochranu hospodářské soutěže žádost o prověření, zda nedošlo
v obci Kostelec u Holešova k porušení zákona o zadávání veřejných zakázek v oblasti dělení zakázek a střetu
zájmů.

Na jednání ZO č. 24 dne 14.12.2021 informoval o této skutečnosti místostarosta obce v bodě diskuze. Závěrem
k tomuto bodu sdělil - "S výsledkem šetření budou zastupitelé seznámeni, výsledek bude zveřejněn v zápisu
ZO". V současné době je celá záležitost uzavřena, nastal čas ke zveřejnění výsledku a konečných závěrů
šetření. S výsledkem šetření a uzavřením celé záležitosti seznámí zastupitele Ing. Petr Hlobil, který danou
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problematiku administroval. Vysvětlení zastupitele pana Ing. Petra Hlobila je přílohou tohoto bodu zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky šetření ÚOHS v oblasti dělení zakázek
a střetu zájmů, také konečné vypořádání této kauzy.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Šetření podnětu ÚOHS v oblasti dělení zakázek a st
Výsledky šetření, závěry ÚOHS.pdf

6. Sdělení k diskuzi na zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 3

Dne 11.01.2023 požádala RNDr. Marcela Pospíšilíková o zařazení bodu na program ZZO č. 4 se zdůvodněním:
"V zápisu ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č.  3,  konaném dne 20.12.2022, jsem se v zápisu diskuze
seznámila s některými sděleními starosty obce, které by, dle mého názoru, mohly zastupitele a občany obce
vést k mylným závěrům. Proto jsem se rozhodla doplnit stručné informace starosty obce o další informace,
které vysvětlují podstatu věcí a byly pro mne, případně vedení a radu obce určující při rozhodování v daných
věcech." Paní Pospíšilíková se zasedání ZO nezúčastnila, bod tedy nebyl na zasedání ZO projednán. Dodatečně
zaslala své sdělení elektronicky, které je přílohou tohoto zápisu.

Přílohy:
Sdělení k diskuzi na ZZO č. 3.pdf
Sdělení k diskuzi na ZZO č. 3.docx

7. Podnět a stížnost firmy NY Legal s. r. o., na nehospodárné nakládání s veřejnými prostředky

Dne 27.12.2022 podala společnost NY legal s. r.  o.,  podnět a stížnost ve věci nehospodárného nakládání
s veřejnými prostředky.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Pro hosty, když se předělávala ve škole plynová kotelna z deseti kotlů

na tři, tak zřejmě přesáhla výkonový limit. V tomto případě je třeba žádat
o povolení provozu zařízení znečišťující životní prostředí. Toto lze vyřídit
na krajském úřadu během dvou dnů. Bohužel ta žádost šla na kraj až
posledního ledna roku 2022, ale kotelna byla v provozu od 18.10.2021.
Hned 02.02.2022 přišlo schválení provozu. Při následné kontrole ze strany
České inspekce životního prostředí bylo toto ZŠ Kostelec u Holešova
vytknuto a škole byla uložena pokuta ve výši 10.000,-Kč. Firma NY Legal
poslala stížnost a podnět, s tím, že chtěla vědět, jak budeme postupovat,
aby to mohla případně eskalovat. Vzhledem k tomu, že je to v přímé
působnosti a v přímé působnosti je ZO nejvyšší orgán, tak to nemá kam
eskalovat. Já jsem jim odpověděl, že děkuju za podnět a že bude projednán
na nejbližším zasedání ZO, což je dnes. Po konzultaci s auditorkou obce a
dalšími lidmi si dovolím zase "zafušovat" do práce návrhové komise. Pokud
ještě někdo nemá dotaz k danému tématu.

zastupitelka Kateřina Packová Jen připomínka, mi se tam nezdá to datum.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Datum je uveden špatně. Je tam uvedeno od 18.10.2022 do 18.02.2022, což
je nesmysl. Byla na tuto skutečnost upozorněna i ČIŽP. Dále už je to
opraveno.

zastupitel Martin Hradil Všiml jsem si v závěru žádosti, že chtějí od obce vyrozumění, jak
s podnětem naložila. Myslím, že na to společnost NY Legal nemá nárok.

starosta obce Petr Měrka Já jsem je vyrozuměl, že to projedná ZO.
zastupitel Martin Hradil Chtějí být vyrozuměni o výsledku, pokud si dobře pamatuji.
starosta obce Petr Měrka Vyrozuměl jsem je o projednání, o ničem jiném dále vyrozumívaní nebudou.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí podnět firmy NY Legal na nehospodárné
nakládání s veřejnými prostředky a konstatuje, že udělenou pokutu ve výši 10.000,-Kč vymáhat nebude,
protože náklady na soudní vymáhání by byly vyšší, než je předmětná částka.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
Podnět a stížnost na nehospodárné nakládání s veře

8. Revokace usnesení č. 5/3Z/2022

Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  poskytování  příspěvku  na  stravu  pro  uvolněného
zastupitele - starostu obce ve výši  50 % z ceny jednoho jídla za jeden pracovní den. Schválení příspěvku bylo
schváleno v souladu s neplatným vnitřním předpisem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení č. 5/3Z/2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje poskytování příspěvku na stravu pro uvolněného
zastupitele - starostu obce v souladu se směrnicí č 1/2023 Poskytování benefitu zaměstnancům,
stravenkový paušál.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/4Z/2023 bylo schváleno.

9. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce Kostelec u
Holešova

Dne 01.01.2023 nabylo účinnosti Nařízení vlády č. 415/2022 Sb. měnící přílohu č.1 Nařízení vlády č.318/2017
Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, ve znění pozdějších předpisů.

Došlo tím k navýšení maximální výše odměn neuvolněných členů zastupitelstev. Částky jsou jsou stanoveny
na v Kostelci obvyklých 50% maximální částky. Odměny za výkon funkce v následujících částkách bez sčítání
funkcí:

- místostarosta  17.876,- Kč

- člen rady  3.973,- Kč

- předseda výboru/komise 1.986,- Kč

-člen výboru/komise  1.656,- Kč

-člen zastupitelstva bez dalších funkcí  993,-Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stanovuje v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n Zákona
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o obcích svým neuvolněným členům měsíční odměny za výkon funkce v následujících částkách bez sčítání
funkcí:

- místostarosta  17.876,- Kč

- člen rady  3.973,- Kč

- předseda výboru/komise 1.986,- Kč

-člen výboru/komise  1.656,- Kč

-člen zastupitelstva bez dalších funkcí  993,-Kč

Odměna bude poskytována od 01.03.2023.

V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována
od dne vzniku mandátu.

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení
do příslušné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/4Z/2023 bylo schváleno.

10. Veřejnoprávní smlouvy

Návrh veřejnoprávní smlouvy s Mysliveckým spolkem Kostelecký les na poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 15 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 s Mysliveckým spolkem Kostelecký les  ve výši 15 000,-
 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
1 2023 Myslivecký spolek.pdf

Návrh  veřejnoprávní  smlouvy  s  Tělocvičnou  jednotou  Sokol  Kostelec  u  Holešova  na  poskytnutí  dotace
z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 12 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s Tělocvičnou jednotou
Sokol Kostelec u Holešova na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova
na rok 2023 ve výši 12 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
2 2022 TJ Sokol.pdf
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Návrh veřejnoprávní smlouvy s SK Moravan  Kostelec u Holešova, z.s. na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 120 000,- Kč.

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil V usnesení je 120 000,-Kč, v rozpočtu obce je uvedeno 190 000,-Kč a

veřejnoprávní smlouva je bez částky. Co tedy platí?
starosta obce Petr Měrka Platí 120 000,-Kč, ještě se řešilo pískování hřiště, nejsem si jistý, ale to

v minulosti platila obec. Vzhledem k očekávaným investicím jsme
se domluvili, že to vydrží do příštího roku. Navíc by měl být vyhlášen
dotační titul, který by měl být na šatny, ale nejde použít jen na šatny, tak
by se použila na komplexní řešení celého areálu.

zastupitel Petr Hlobil Zeptám se jen na tuto věc, v rozpočtu jsme schvalovali položky, které
korespondují s těmi smlouvami a akorát u SK Moravan 190 000,-Kč a
ve veřejnoprávní smlouvě je 120 000,-Kč.

starosta obce Petr Měrka Rozpočet vznikal v nějaké době a tuto věc jsme řešili relativně nedávno.
V té době už byl rozpočet rozeslaný, tak jsme to nechali a zase se to upraví
rozpočtovým opatřením.

zastupitel Petr Hlobil Takže tam je potřeba do přílohy zápisu doplnit částku 120 000,-Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s SK Moravan 
Kostelec u Holešova, z.s. na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši
120 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
3 2023 SK Moravan.pdf

Návrh veřejnoprávní smlouvy s Kosteláň, z.s. z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši
20 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření  veřejnoprávní smlouvy s Kosteláň,
z.s. z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 20 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
4 2023 Kosteláň.pdf

Návrh  veřejnoprávní  smlouvy  se  Sdružením hasičů  Čech,  Moravy  a  Slezska   Sbor  dobrovolných  hasičů
Karlovice na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 32 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření  veřejnoprávní smlouvy se Sdružením hasičů
Čech, Moravy a Slezska  Sbor dobrovolných hasičů Karlovice na poskytnutí dotace z  rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 32 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
5 2023 SDH Karlovice.pdf
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Návrh veřejnoprávní  smlouvy s  Klubem vojáků v  záloze Kostelec u Holešova z   rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2023 ve výši 35 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s Klubem vojáků
v záloze Kostelec u Holešova z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 35 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
6 2023 KVZ Kostelec.pdf

Návrh veřejnoprávní smlouvy se Sdružením rodičů žáků ZŠ v Kostelci u Holešova z  rozpočtu obce Kostelec
u Holešova na rok 2023 ve výši 15 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se Sdružením rodičů
žáků ZŠ v Kostelci u Holešova z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 15 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
7 2023 Rada rodičů.pdf

Návrh veřejnoprávní smlouvy se Společností pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc z  rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 17 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se Společností pro
ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc z rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 17 000,-
 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
8 2023 Středisko rané péče Olomouc.pdf

Návrh  veřejnoprávní  smlouvy  s  Hospicem  na  Svatém  Kopečku  z   rozpočtu  obce  Kostelec  u  Holešova
na rok 2023 ve výši 5 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy s Hospicem na Svatém
Kopečku z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2023 ve výši 5 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/4Z/2023 bylo schváleno.

Přílohy:
9 2023 Hospic na Svatém Kopečku.pdf
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11. Diskuze

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil Mám tady příspěvek do diskuze, spíš pro účely zkvalitnění práce.

Po přečtení vám to předám, aby to bylo přílohou zápisu.
zastupitel Petr Hlobil Pro doplnění, proč je důležitý čas, kdy se RO schází. I předseda

Kontrolního a Finančního výboru se může účastnit schůze RO, kde mají
poradní hlas. Pokud bych se rozhodl, že se na schůzi RO dostavím, tak
nevím, kdy má proběhnout.

starosta obce Petr Měrka Já se omlouvám, ale v tom případě mi budete muset zavolat, protože RO se
schází dle potřeby. Někdy po třech týdnech, někdy po týdnu. Dále
se podívám, jestli jsou jednací řády platné jenom po dobu funkčního
období.

zastupitel Petr Hlobil Paragraf říká, že zastupitelstvo obce schvaluje, my ho můžeme přebrat,
takový jaký byl, ale já se zeptám třeba paní Packové, jestli viděla jednací
řád, podle kterého pracujeme a máme jednat, kde ho má hledat a tak.

starosta obce Petr Měrka Může mi zavolat, na to mám to telefonní číslo. Ruku na srdce, kolik lidí
v Kostelci zajímá jednací řád zastupitelstva? Máme ho, nepřijde nám úplně
optimální, ale momentálně máme k jednání více důležitějších věcí. Jestli
si myslíte, že je tam něco špatně, můžeme se na to podívat přednostně.

zastupitel Petr Hlobil Já nemyslím, že je tam něco špatně, já jenom říkám, že neplníte § 98
zákona o obcích. To je všechno. Kdy má zastupitelstvo obce schválit jednací
řád, aby všichni zastupitelé věděli, čím se řídíme. Víme, čím se řídíme?
Řekl jste čím se řídíme?

starosta obce Petr Měrka Jednacím řádem zastupitelstva.
zastupitel Petr Hlobil Neřídíme, neschválili jsme žádné usnesení.
starosta obce Petr Měrka Dobře, na příští zastupitelstvo to připravíme.
zastupitel Petr Hlobil No tak to nebagatelizujte.
místostarosta Aleš Pospíšilík Z toho nevyplývá, že každé zastupitelstvo musí schválit nový.
zastupitel Petr Hlobil Přečti si zákon o obcích, § 98 je to tam jasně napsané, že zastupitelstvo

obce schvaluje jednací řád a řídí se jím.
místostarosta obce Aleš
Pospíšilík

Ano, on schválený byl ten jednací řád.

zastupitel Petr Hlobil Byl, ale máme nové zastupitelstvo, my ho nemusíme schvalovat,
ale musíme říct: "Zastupitelstvo obce konstatuje, že se bude řídit jednacím
řádem, který byl schválen tehdy a tehdy, usnesením tím a tím"

starosta obce Petr Měrka Dobře, my jsme tam chtěli udělat nějaké kosmetické změny, tak jej
do příště nachystáme.

zastupitel Martin Dulava Já bych měl návrh, nebo spíš žádost, aby zastupitelé, kteří s tím budou
souhlasit, měli uvedena svá telefonní čísla na stránkách obce. Já bych chtěl
aby mé číslo bylo uvedeno na stránkách obce. Jsou tam kontakty
na zastupitele a je tam uvedena jen pevná linka kanceláře. Takže tam mi
nikdo nezavolá.

Petr Hlobil z pléna Já myslím, že to je problematické, jsou to soukromá čísla. Já bych to nikdy
nedal, zastupitel budu třeba pět let a číslo tam bude někde v archivu
napořád. Na webech to lze dohledat dlouho.

starosta obce Petr Měrka Záleží na rozhodnutí každého ze zastupitelů.
zastupitel Martin Dulava Já bych tedy chtěl, aby tam mé číslo bylo.
zastupitel Petr Hlobil Bude vycházet KOSTKA?
starosta obce Petr Měrka Ano bude.
zastupitel Petr Hlobil Zase není informace, kdy vyjde, kam zasílat příspěvky a tak.
starosta obce Petr Měrka Aha, omlouvám se, že jsem to nezmínil. KOSTKu bude dělat Miluška

Václavková. Bohužel dnes nestihla přijít. Má zřízený nový e-mail přímo
na KOSTKU. Obesílala spolky. Takže tu informaci pošlu dál. Napravíme co
nejdříve.

Petr Hlobil z pléna Já jsem tady minule vznesl dotaz na opravu oplocení dětského hřiště
Na Loučkách. Chtěl jsem se jen zeptat, jestli ta plastová páska je finální
oprava?

starosta obce Petr Měrka Není to finální oprava, šlo jen o to, aby to netrčelo. Bude se to řešit.
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Přílohy:
Příspěvek do diskuze.pdf

12. Závěr

Ověřovatelé: Ing. Hana Helsnerová   ............................................................
 

Radoslav Pospíšilík   ............................................................
 
Starosta Petr Měrka v. r.   ............................................................
 
Místostarosta Mgr. Aleš Pospíšilík v. r.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


